



静安昆仑大酒店
THE KUNLUN JING AN
JIN JIANG PREMIER HOTELS

The KunLun Jing An

Introduction

静安昆仑大酒店 概况介绍



A symbol of hospitality in the heart of the city's business and entertainment center, The KunLun Jing An welcomes guests into a unique atmosphere of style and ease.

静安昆仑大酒店，屹立于城市商业和娱乐中心，以独特的风格和轻松的氛围，迎接世界各方宾客。

WORLDHOTELS
d e l u x e



At a glance

- Central location
- Executive Lounge with city view
- Fully equipped conference facilities
- 714 guest rooms
- Well-quipped Fitness Centre and Spa

快速一览

- 地处市中心
- 城市景观行政酒廊
- 一应俱全的会议设施
- 714间客房
- 配备完善的健身和水疗中心



Restaurants and Bars

餐厅与酒吧



Leonardo's

李奥纳多

Atrium Café

连天阁

Gourmet Corner

美食角

Lobby Pavilion

静安廊

People on The Water

水上人家

Sichuan Court

天府楼

Penthouse Bar on 39

吧三十九





Meetings

会议

With 2,500 square meters of flexible meeting space, The KunLun Jing An is equipped to host business and leisure events of all sizes. 18 meeting rooms are available to choose from including the Galerie and Boardroom on the 40th floor, plus the Grand Ballroom for occasions that demand a larger meeting or special banquet event. Group accommodations are easily coordinated, with guests receiving spacious and comfortable rooms, award-winning service and excellent dining and entertainment facilities.

静安昆仑大酒店拥有总面积达2500平方米的多功能会议空间，可用于举办各种规模的商务和休闲活动。18间会议室可供选择包括位于酒店顶层40楼的采云轩与董事会议室，更有典雅气派的大宴会厅满足更高需求。团体下榻也简易方便，客人们皆可享受到宽敞舒适的客房、屡获嘉奖的服务、品质上乘的餐饮和多种多样的娱乐设施。

The KunLun Jing An offers conference services designed to make sure every event is a success. Most certainly among its talents is excellent catering – delivering professional solutions and creative cuisine.

静安昆仑大酒店可为您定制会议服务，确保每场活动圆满成功，更有出色的餐饮团队为您呈上专业的膳食方案和相应的美味佳肴。







THANK YOU
谢谢



WORLDHOTELS
deluxe